
Мијомир Пелемиш: Маске треба носити и на отвореном, она треба да буде саставни део гардеробе
уторак, 24 новембар 2020 14:10

 Инфектолог Мијомир Пелемиш, бивши директор Клинике за инфективне и тропске
болести Клиничког центра Србије, рекао је да данас да маске треба носити и на
отвореном. Он је нагласио да ако постојеће мере не дају резултат да ће доћи до њиховог
пооштравања.

  

Пелемиш је казао и да Кризни штаб прати ситуацију на сатном нивоу и да ће мере бити
пооштрене уколико дође до погоршања епидемиолошке ситуације у земљи.

  

"Маска, маска и маска. Она треба да буде саставни део гардеробе. Маска и унутра и на
отвореном. Ја не знам зашто је то толико тешко. Цео свет, видите, носи маску и на
отвореном. Урадите то. Неће имати ко да нас лечи", апеловао је Пелемиш на
становништво након састанка дирекора ковид болница са министром здравља
Златибором Лончаром.

  

Пелемиш је рекао да је свестан да некима мере које су донете а које су данас ступиле на
снагу тешко падају, али и истакао ако опет дође до погоршања, да ће бити нових.
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"Наравно, ове мере које смо донели некима тешко падају. Одмах да вам кажем да ће
Кризни штаб на сатном нивоу разматрати систуацију, уколико дође до погоршања
ситуације, пооштраваћемо мере. Иначе, овако здравствени систем не може да издржи",
нагласио је Пелемиш, а преноси "Нова.рс".

  

(Нова.рс)
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